
Ekstraordinær generalforsamling og efterfølgende medlemsmøde den 14.9.22 

Ekstraordinær generalforsamlig 

1. afstemning om hvilket sæt vedtægter der skal vedtages i Hjørring Rideklub. Det sæt hvor 
Kløverblomsten skal være en forening eller det sæt hvor Kløverblomsten forbliver et udvalg som 
det er den dag i dag. 

Der var 20 stemmer og alle var enige om at kløverblomsten fortsætter som et udvalg, så 
vedtægterne hvor Kløverblomsten ikke er med som en forening, er vedtaget. 

 

2. Valg af 2 suppleanter 

1. suppleant Pernille Østrup-Møller Kjær 

2. suppleant Gitte Palsnov 

 

 

Medlemsmøde 

- Opfordring til at der er flere der melder sit kort til at tanke hos Ok, hvor man så kan støtte 
HJR igennem dette, man skal vælge hvilken forening man vil støtte. 

- Der bliver forespurgt om det er muligt at købe hø igennem klubben, vi arbejder på sagen, 
men har endnu ingen løsning. 

- Der bliver spurgt indtil vores elbudget, og som det ser ud nu følger vi budgettet. Der bliver 
efterspurgt om det er muligt at sætte sensorer op bl. A i omklædningen, toiletter, opgang, 
saddelrum. 

Man skal stole på at hvis folk tænder lyset, så er det fordi vedkommende har behov for det. 

- Der bliver forespurgt om lyspladerne i hallerne og gæstestalden kan skiftes, så der hermed 
kan komme mere lys ind. 

- Der bliver spurgt ind til banen i den store hal, da den bliver glat. Den er specielt glat når der 
springes men også når der rides dressur. 

- Der spørges indtil hvilke planer vi har angående ny bogholder, og det har bestyrelsen ikke på 
plads endnu. 

- Er vi ved at være kørende i elevskolen igen? Vi har fået lidt nye heste ind, så vi håber at vi 
bliver bedre kørende. Der bliver foreslået at man kunne tage kontakt til nogle hestehandlere, 
som ofte kan være behjælpelig med elevponyer. 

- De nye undervisere i elevafdelingen får stor ros. 

 

Tak for i aften 


